



LEMBAGA BOYA DAN API SARAWAK  
(JABATAN LAUT WILAYAH SARAWAK)

**NOTIS SEBUT HARGA (BEKALAN/PERKHIDMATAN)**

1. Sebut harga adalah dipelawa daripada Pembekal/Kontraktor yang berdaftar dengan **UNIT PENDAFTARAN KONTRAKTOR DAN JURUPERUNDING (UPKJ)** dalam **KATEGORI** dan **JENIS PENDAFTARAN** yang berkaitan serta mempunyai tempoh pendaftaran yang sah untuk menyertai sebut harga berikut:

BIL	TAJUK SEBUT HARGA	NO. SEBUT HARGA	BIDANG PENDAFTARAN
9	SUPPLY, CONFIGURE AND TRAINING OF HYPACKMAX MAINTENANCE PLAN TO THE HYDROGRAPHIC UNIT, JABATAN LAUT WILAYAH SARAWAK.	JLS/B&L/10/2024(SH)	KELAS C KEPALA VI SUBKEPALA 8
10	SUPPLY, CONFIGURE AND TRAINING OF DGNSS TO THE HYDROGRAPHIC UNIT, JABATAN LAUT WILAYAH SARAWAK.	JLS/B&L/11/2024(SH)	KELAS C KEPALA VI SUBKEPALA 8
11	PERKHIDMATAN SEWAAN BOT UNTUK MELAKSANAKAN KERJA-KERJA PENGUKURAN HIDROGRAFI.	JLS/B&L/12/2024(SH)	KELAS C KEPALA VI SUBKEPALA 7 KEPALA VII SUBKEPALA 2

TARIKH TUTUP SEBUT HARGA :  
**30 MEI 2024 sebelum jam 12:00 TENGAHARI**

2. Dokumen sebut harga hanya akan diserahkan kepada pemilik atau wakilnya yang diberikuasa secara bertulis oleh Pemilik/Rakan Kongsi/Pengarah Syarikat. Pemilik atau wakilnya hendaklah mengemukakan **SIJIL ASAL UNIT PENDAFTARAN KONTRAKTOR DAN JURUPERUNDING (UPKJ)**, **SIJIL ASAL PENGIKTIRAFAN STATUS BUMIPUTERA** (*jika berkenaan*) dan **SURAT PERWAKILAN KUASA** (*jika berkenaan*) sebelum dokumen sebut harga diserahkan.
3. Contoh dokumen sebut harga boleh disemak dan dokumen sebut harga boleh diperolehi mulai **17 MEI 2024 HINGGA 30 MEI 2024** pada waktu pejabat di alamat **JABATAN LAUT SARAWAK (UNIT KECIL PEROLEHAN DAN PENGURUSAN ASET) LOT 683, SEKSYEN 66, JALAN UTAMA, TANAH PUTEH, 93619 KUCHING SARAWAK.**
4. Dokumen sebut harga hendaklah dimasukkan sendiri oleh pemilik atau wakilnya ke dalam **PETI TAWARAN** dengan menggunakan **SAMPUL BERLARKI** serta mempunyai catatan **NOMBOR** dan **TAJUK SEBUT HARGA**. Dokumen sebut harga hendaklah diserahkan selewat-lewatnya **SEBELUM JAM 2:00 TENGAHARI** pada tarikh tutup di alamat seperti dibawah :-

PEGERUSI LEMBAGA BOYA DAN API SARAWAK  
d/a : JABATAN LAUT SARAWAK  
LOT 683, SEKSYEN 66, JALAN UTAMA,  
TANAH PUTEH, 93619 KUCHING SARAWAK.

5. Dokumen sebut harga yang diterima selepas masa dan rarih tutup tidak akan dipertimbangkan. **LEMBAGA BOYA DAN API SARAWAK** tidak terikat untuk menerima tawaran terendah atau mana-mana tawaran, atau memberi apa-apa sebab diatas penolakan sesuatu tawaran tersebut.

MOHAMAD MARZUKI BIN BRAHIM  
b.p Pengerusi Lembaga Boya dan Api Sarawak (LBAS)  
Tarikh : 09 MEI 2024